
Commissie Ruimte, Groen en Water 9 september 2020 

 

De fractie van de SGP heeft de volgende vraag ingediend:  
 
“ Hoeveel nertsenhouderijen zijn er in onze provincie en in hoeverre is er hier sprake van 
Corona/coronarisico’s? “ 

Tot slot heeft u gisteren van mij de inspraaktekst ontvangen van het NMU die zich voor inspreken SV 
Bosbeleid hadden gemeld, in overleg met het NMU zal de inspraak verplaatst worden naar het 
agendapunt 1.4 ingekomen stukken, waar ook wordt ingesproken over Paleis Soestdijk. 

 


